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Referat Bestyrelsesmøde 
Nr.  2024 - 4 

Onsdag den 19. Juni kl. 19.30-20.30 
Sted: Online via Teams 

 
Deltagere: Linda Lund Tietze, Søren Høegh Butzbacker, Karin Elbæk Nielsen, Susanne Schultz, Mick 

Larsen, Nadja Josty, John Olesen 
Afbud:  

 
1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
Linda Lund Tietze 
 

Ingen bemærkninger 

2. Velkomst og siden sidst  
Linda Lund Tietze 
 
Punkter: 

 Bestyrelseskandidater 
til næste års GF 

 Ved GF 2025 skal der være valg af to bestyrelsesmedlemmer og en 
kasserer. De nuværende er umiddelbart ikke på genvalg. 
 
Eventuelt interesserede bedes henvende sig til formanden eller et 
bestyrelsesmedlem. 
 

3. Nyt fra Forretningsudvalget 
Linda, Nadja og Karin 
Punkter: 
 

Intet nyt. 

4. Status i Konkurrence-
afdelingen 
Mick Larsen og John Olesen 
Punkter: 

 

Fået 3 nye svømmere fra Næstved og en er skiftet den anden vej 
Sidste svømmestævne for alle er afholdt. 
 
Nogle har kvalificeret sig til senior og junior mesterskaber og skal afsted i 
sommerferien. 
 
Vi har indstillet to svømmere en udmærkelse for at have gennemført en 
ungdomsuddannelse samtidig med at have dyrket svømning på elite 
niveau (Sisse og Christoffer). 
 
Der skal findes en ny til at stå for koordineringen af officials.  
 
Der er fundet en ny træner til Talentholdet, da Nynne stopper. 
 

5. Nyt fra Sponsorudvalget 
Mick Larsen/Søren Butzbacker 
Punkter: 

 

Vi har modtaget 22.000 kr fra Nykredit. Disse penge er søgt til start bøjler 
og en mixer til speaker til stævner, og vil blive anvendt til dette. 

 

6. Status i Svømmeskolen 
Susanne Schultz 
Punkter: 

 Livredning 
 

Vi har modtaget 10.000 kr fra Spar Nord Fonden til støtte og udvikling af 
instruktører. Jørgen Essendrop var til stede ved en fin reception og modtog 
beløbet på vegne af Haslev Svømmeklub.  
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Tilmeldinger: 269 på nuværende tidspunkt. Vi har mange ledige pladser på 
vores hold til den kommende sæson, så der er god mulig for at få sig 
tilmeldt. Enkelte børnehold i det lille bassin er fyldte, men også på børnehold 
er der stadig pladser. 

Vi sender mail ud til alle medlemmer fra Sæson 23/24 om at melde sig til i 
uge 26. Desuden laver vi kampagner i august omkring vores hold. 

Aqua Camp har 33 tilmeldinger. Vi har nedskaleret budgettet ift. de 50 
tilmeldinger, som vi havde budgetteret med i første omgang. 

Instruktørsamling arrangement 24. august 2024. 

 
7. Sociale Aktiviteter 
Susanne / Linda 
Punkter:  

- Kommende aktiviteter 

 

God afslutning på sæsonen med is til alle, hvor alle var glade for 
afslutningen, og de goodiebags, der blev uddelt i svømmeskolen. Vi er enige 
om at prioritere sådanne sociale aktiviteter. 

I forbindelse med budget for 2025 vil vi kigge på om der kan være et tilskud 
til sociale aktiviteter som de enkelte hold selv arrangerer. For 2024 gives ikke 
tilskud. 

 
 

8. Tilskud og puljer 
Linda og Nadja 
 Punkter:  
Kommende ansøgningsfrister 

 Aktivitetstimetilskud 
(1.april)  

 Lokaletilskud (1 april) 
 Uddannelses- og 

kursuspuljen (løbende 
ansøgninger) 

 Udviklings- og 
materialepuljen (1 juli, 
2 runde) (Karin) 

  

Aktivitetstimetilskud godkendt og udbetalt. 

Lokaletilskud – udtaget til stikprøvekontrol – afventer endeligt svar.  

Kursus: der søges løbende eftersom vi deltager i kursuser. (Nadja 
ansøger) 

Udviklings- og materialepuljen (1 juli, 2 runde) (Karin) – Der søges ikke 
yderligere. 

Dokumentation til talentpuljen (maks 15000 kr) oploades på 
foreningsportalen. – Vi samler til bunke og sender ind efter ferien. De har 
ikke noget sted på foreningsportalen hvor man kan oploade endnu. 

Talentpuljen 15 august (’2 runde’) for indeværende år. – Pernille 
Hedegaard arbejder på en ansøgning. 

9. PR /Markedsføring 
Susanne/(Pernille R) 
 
Punkter:  

Sæson opstart – tilmelding. 
 
Historie om Sisse og Christoffer udmærkelse. 
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Hvilke historier skal på 
SoMe/avisen? 
 
10. Regnskab og 
budgetopfølgning 
Nadja Josty 
 
Punkter: 

 Regnskab/budget 2024 
 

 
Vi følger budget fornuftigt, og tilmeldinger til ny sæson kommer løbende 
ind. 
 

11. IT / Hjemmeside 
Punkter: 

 Oprydning på 
hjemmesiden 
 

 
Der mangler stadig lidt. 

12. Punkter til næste 
bestyrelsesmøde 
 

Klubmesterskab – nedsætte en gruppe der kan arbejde videre med 
dette? Skal det være et ’andet’ koncept for svømmeskolen? 
 

13. Eventuelt 
Punkter  

 
Kontrakter fornyes. 
 
DGI kommer forbi 1. september til et kursus-arrangement (Aqua Cross og 
Deep Water Pulse) i samarbejde med Haslev Svømmeklub for DGI’s 
medlemmer (svømmeklub). Som tak for samarbejdet får vi to pladser, 
som tilbydes instruktører. 
 

14. Datoer for kommende 
bestyrelsesmøder i 2024 

Fysisk bestyrelsesmøde tirsdag 10. september kl 18 i Klublokalet 

Gennemgang af referat 
Linda Lund Tietze 
 

 
Udarbejdet af. Karin Elbæk Nielsen 
 

 


